
Goedenavond 

Laat ik beginnen om mij eerst voor te stellen, mijn naam is Bas Contant, ik ben voorzitter van 
de Sportraad Rijswijk. Graag wil ik inspreken op het agendapunt van het Sportakkoord. 
Voordat ik echt in ga op het Sportakkoord en wat dat volgens mij betekend, wil ik beginnen 
met een compliment. Compliment voor de raad en het college dat inmiddels 5 jaar geleden, 
aan alle sportverenigingen, heeft gevraagd om de Sportnota voor de gemeente Rijswijk te 
schrijven. Een verzoek waar wij toen als bestuurders en vrijwilligers van diverse Rijswijkse 
Sportverenigingen vol voor zijn gegaan. 

Wat ertoe leidde dat in 2017 de gemeente Rijswijk, als eerste gemeente in Nederland over 
een Sportnota beschikte, geschreven door betrokken en gemotiveerde vrijwilligers. Die zieh 
erkend voelen in het feit dat de raad en het college en de ambtenaren van Sport deze nota 
hanteren bij het uitvoeren van alle activiteiten voor sport en bewegen. Toen we begin 2018 
dan ook werden gevraagd om als werkgroep verder te gaan als Sportraad Rijswijk was dat 
ook bijna van zelfsprekend. En daarmee opnieuw een compliment voor u als raad en college 
die als snelst groeiende gemeente ons in positie bracht om u gevraagd en ongevraagd van 
advies te dienen op gebied van Sport en Bewegen. 

Nu kom ik bij het Sportakkoord. Medio 2019 werd de Sportraad en een tweetal 
verenigingen in Rijswijk gevraagd om samen met de gemeente te starten met het opstellen 
van het Rijswijkse Sportakkoord. Samen maakte we ken nis met een Sportformateur die, 
komende uit de gemeente Rijswijk en met kennis van het sport en beweeg domein, ons 
meenam in het proces. En daarbij werkte we samen met sportverenigingen, wij als Sportraad 
als vertegenwoordiging van die verenigingen maar ook vele professionals. Diverse partijen 
die met elkaar werken aan een gezond en sportief klimaat voor de Rijswijkse burger. 
Overigens ook voor burgers van daarbuiten, want het is goed om te realiseren hoeveel van 
deze sporters en vrijwilligers ook vanuit de buurtgemeenten naar Rijswijk kamen. 

En het akkoord van de Sportformateur dat vanavond voor u voor ligt, is opnieuw een 
coproductie van een grote groep vertegenwoordigers die zowel professioneel als vanuit de 
verenigingen, elke dag bijdragen aan het sport en beweeg klimaat. EN daar mag u trots op 
zijn, dat deze partijen, naast het vele werk wat zij al elke dag doen, deze inspanning hebben 
geleverd en dit akkoord ook onderschrijven. En hebben toegezegd dat zij de komende 
periode zullen bijdragen aan het realiseren van de doelstellingen. Wellicht niet uniek in 
Nederland, maar wel een prestatie waar u als raad en college het klimaat en ruimte voor 
hebt gegeven. En opnieuw daarvoor het compliment aan u allen. 



Uiteraard zijn we er nog niet met het ondertekenen van het Sportakkoord en het volgen van 
de Sportnota. We hebben te maken met een snelgroeiende gemeente, waarbij we alleen als 
we samenwerken goed gebruik kunnen maken van de middelen die beschikbaar zijn in 
Rijswijk. De ontwikkelingen bijv op het Prinses Irene Park is daar een mooi voorbeeld van. 
Samenwerking is en blijft noodzakelijk en alleen daarom is de Sportraad blij dat we vanaf 
begin dit jaar, als raad worden versterkt door een afvaardiging van u it GGD Haaglanden en 
Haaglanden Beweegt. Professionals en vrijwilligers die met elkaar in HET adviesorgaan voor 
sportend en bewegend Rijswijk samen optrekken. En dat kunnen we niet alleen, we willen 
gebruik maken van ons netwerk maar hebben daar ook u voor nodig. 

In het Nationaal Sportakkoord valt het volgende te lezen: VWS, VSG en NOC*NSF hebben 
besloten om opdracht te geven voor een onderzoek naar de organisatie en financiering van 
de sport en op basis daarvan te komen tot scenario's voor de toekomst. 

De laatste jaren is de sportsector sterk in ontwikkeling. Nieuwe type sportaanbieders (zoals 
fitnesscentra) hebben de markt betreden en het sportaanbod is toegenomen in variëteit. 
Steeds meer mensen sparten de laatste decennia buiten verenigingsverband en het 
bewustzijn bij overheden, maatschappelijke organisaties en het bedrijfsleven dat sport een 
waardevol maatschappelijk instrument is, is sterk toegenomen. 

Deze ontwikkelingen hebben veel impact op het functioneren van de sportsector. In dat licht 
is een onderzoek wenselijk om te analyseren of de huidige structuren en rollen van partijen 
nog effectief zijn in het veranderende speelveld. Tot zo ver het Nationaal Sportakkoord: 

De boodschap is dat we aan de vooravond staan van diverse veranderingen en andere 
samenwerkingsverbanden. Onze Sportnota met de titel "Sport en Bewegen" sluit daaropaan, 
ons Sportakkoord versterkt en draagt bij aan die volgende stap. 

Als Sportraad doen we de oproep: Onderschrijf vanavond de aanpak zoals we met elkaar 
hebben opgeschreven in het Sportakkoord, zoals u ook de Sportnota onderschrijft ... en laat 
het daarbij niet blijven. We willen graag met u, bij voorkeur met u allen, in gesprek over de 
ambities en ideeën. Alleen als we dit met elkaar oppakken zorgen we voor een gezond, 
sportief klimaat in Rijswijk en versterken we de verenigingen. Graag nodigen we u uit om 
met elkaar het gesprek aan te gaan. Wij hebben u nodig, zet ans in, want met elkaar brengen 
we professionals en vrijwilligers in hun kracht. En daar draagt het Sportakkoord aan bij. 

lk dank u wel 


